
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 28 aprilie 2023 

Astăzi, 28 aprilie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, 

judeţul Buzau,  s-a intrunit în şedinţa ordinară, sedinta fiind convocată 
conform prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. 

(3) lit. a)  din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către 
Primarul Comunei Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

102 din 21.04.2023 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ,  se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la 

şedinţă şi se constată că din totalul de 13 consilieri locali validati in functie, 

sunt prezenţi 13 consilieri locali. 

La şedinţă de astazi mai participă: primarul comunei – Chiru Marius, 
viceprimarul comunei- Iorga Damian,  secretarul  general al comunei 
Podgoria - Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de domnul consilier 

Iorga Dumitru. 
In conformitate cu dispoziţiile art. 138 alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, la începutul acestei şedinţe, secretarul general 
al comunei supune spre aprobare procesul-verbal ale şedinţei  ordinare din 

31.03.2023.  Consilierii locali şi primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei  
consiliului local, să conteste conţinutul procesului-verbal şi să ceară 
menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa anterioară. 

Intrucât nu se înregistrează contestatii cu privire la  conţinutul 
procesului-verbal si nici solicitari pentru  menţionarea exactă a opiniilor 
exprimate în şedinţa anterioara, Secretarul general al comunei Podgoria, 

supune spre aprobare procesul-verbal încheiat în şedinţa anterioara, 
respectiv, cel din data 31.03.2023 aprobat în unanimitate de către membrii 

Consiliului local prezenţi la şedinţă cu 13 voturi „pentru” si 0 voturi 
„abtineri” , 0 voturi voturi “impotriva”; 

 



                                                                                                   

Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a 

şedinţei din 28.04.2023, ordine de zi ce cuprinde : 
 

1. Adoptarea  proiectului de  hotarare  privind     modificarea 

si completarea Hotararii Consiliului local nr. 26 din 18.07.2022 

privind infiintarea si organizarea serviciului “CONSILIUL LOCAL 

PODGORIA – SERVICIUL APA CANALIZARE SALUBRIZARE”, serviciu 

public de interes local, ;   

               initiator: Chiru Marius – Viorel, primarul comunei 

2. Adoptarea proiectului de hotarare privind  aprobarea 

incheierii contractului  de achizitie publica de servicii a gestiunii 

serviciului de salubrizare al comunei Podgoria pentru activitatea de 

colectare separata si transportul separat al deseurilor municipale si 

al deeurilor similare provenind din activitati comerciale din industrie 

si institutii, inclusiv fractii colectate separat, fara a aduce atingere 

fluxului de deseuri de echipamente electrice si electronice, baterii si 

acumulatori, incheiat intre Comuna Podgoria si S.C. ACVATERM S.A.; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

3.  Adoptarea  proiectului  de hotarare privind stabilirea 

salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul 

contractual din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului 

comunei Podgoria, judetul Buzau, precum si stabilirea cuantumului 

indemnizatiei consilierilor locali din cadrul Consiliului Local al 

comunei Podgoria, judetul Buzau; 

initiator : Chiru Marius – Viorel, primarul comunei 

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 13 (treisprezece) 

voturi pentru, 0 (zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  
Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi cu urmatorul proiect de 

hotarare: 
 

Discutii :  

Referitor la primul punct aflat pe ordinea de zi,  domnul Primar, 

arata, ca s-a mai discutat si ca ani de zile s-a contribuit cu finantarea la 

acest serviciu de alimentare cu apa. Ca sa se poate duce la indeplinire 

masurile dispuse de Curtea de Conturi a trebuit sa infiinteze acest serviciu. 

Mentioneaza, ca a inceput renovarea spatiului. A mobilizat personal din 

cadrul Primariei si beneficiari ai Legii nr. 416/2002 pentru a amenaja un 

spatiu pentru institutie. S-a montat si apometru. Are incredere ca se va 

desfasura o activitate concreta. Este de parere ca va trebui angajat un sef 

serviciu si este increzator, ca va functiona. Precizeaza, ca a obtinut de la 

MDLPA acordul pentru incheierea actului aditional, cu termen la 

21.12.2024 cand se va finaliza canalizarea. Spera ca oamenii sa se cupleze 

la canalizare. Cunoaste, ca in foarte multe localitati s-a investit in 



                                                                                                   

canalizare, iar la cuplare, oamenii au fost reticenti. Statia de epurare, 

pentru a functiona, are nevoie de 100gospodarii, adica 30% din capacitatea 

statiei de epurare. Ulterior si serviciul de salubrizare va dori sa functioneze 

in aceeasi locatie. Va pastra in continuare colaborarea cu SC Acvaterm, 

pentru ridicarea deseurilor menajere, insa celelalte, trebuie eradicate. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, solicita un pret pentru 

renovare. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca pana acum s-a cheltuit suma de 

15.000 lei, insa, in total, cu dotari si forta de munca, se va ajunge la 50.000 

lei. Mentioneaza, ca se vor construi toalete, iar in fata va fi amenajata o 

parcare. Este de parere ca va arata bine. Arata, ca mobilier nu va 

achizitiona, va refolosi mobilierul existent. In luna mai spera ca va rezolva si 

cu biblioteca. Mentioneaza, ca doamna secretar general se va ocupa de 

organizarea concursurilor. Va monitoriza si mai mult situatia gunoaielor. 

Informeaza, ca la ultimul control efectuat de catre Garda de Mediu, s-a 

intalnit cu un tip cu caruta plina de gunoi, peste care pusese paie. 

Informeaza, ca Geanina Corbu – casiera noastra- va merge in continuare in 

teren. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba cand se va incepe 

ridicarea gunoiului din Plesesti si Tabacari. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca pe la sfarsitul verii se va ridica 

gunoiul din satele mentionate. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea 

de zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind  

modificarea si completarea Hotararii Consiliului local nr. 26 din 18.07.2022 

privind infiintarea si organizarea serviciului “CONSILIUL LOCAL PODGORIA – 

SERVICIUL APA CANALIZARE SALUBRIZARE”, serviciu public de interes local 

- fiind admis in forma initiala cu 13 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 

voturi “impotriva” . 

In privinta celui de-al doilea punct aflat pe ordinea de zi,  domnul 

Primar, spune ca a purtat discutii cu cei la Consiliul Judetean Buzau, in 

vederea reglementarii serviciului de salubrizare. La nivelul acestei institutii 

s-a infiintat asociatia ECO BUZAU, insa nici Consiliul Judetean nu a reusit 

sa finalizeze aceasta procedura. Ca sa putem continua, au propus 

functionarea in baza unui contract de prestari servicii cu SC Acavaterm SA. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea 

de zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind  

aprobarea incheierii contractului  de achizitie publica de servicii a gestiunii 

serviciului de salubrizare al comunei Podgoria pentru activitatea de colectare 

separata si transportul separat al deseurilor municipale si al deeurilor 

similare provenind din activitati comerciale din industrie si institutii, inclusiv 

fractii colectate separat, fara a aduce atingere fluxului de deseuri de 



                                                                                                   

echipamente electrice si electronice, baterii si acumulatori, incheiat intre 

Comuna Podgoria si S.C. ACVATERM S.A. - fiind admis in forma initiala cu 13 

voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

Referitor la cel de-al treilea punct aflat pe ordinea de zi, domnul 

consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba daca nu mai e lipsa in buget, 

atunci cand se maresc indemnizatiile primarului si viceprimarului. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca e lipsa puternica in bugetul national- 

nu doar al comunei Podgoria. I se pare aberant, ca in afara de primar, 

viceprimar, secretar general, inspector superior, restul angajatilor pleaca cu 

aproximativ 2000 lei in buzunar, ceea ce insemna ca salariile nete sunt 

mici. Propune, ca pe viitor Primarul sa nu mai fie remunerat si sa fie redus 

numarul de consilieri locali, pe specialitate, ca in Germania si Italia. 

Domnul consilier PSD, Iosif Bogdan, pe acelasi principiu, ar dori sa  

se aleaga si ministrii. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  cel de-al treilea punct aflat pe 

ordinea de zi, se supune la vot adoptarea proiectului de  hotarare  privind  

stabilirea salariilor de baza pentru functionarii publici si personalul 

contractual din cadrul Aparatului de specialitate al Primarului comunei 

Podgoria, judetul Buzau, precum si stabilirea cuantumului indemnizatiei 

consilierilor locali din cadrul Consiliului Local al comunei Podgoria, judetul 

Buzau - fiind admis in forma initiala cu 13 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” 

si 0 voturi “impotriva” . 

Diverse: 

Domnul Primar, arata ca este de acord cu montarea unei camere video 

pe izlaz. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, mentioneaza, ca costul cu 

montarea camerelor a fost de 13 mii lei, insa a gasit pe internet cu 800 lei 

cu card de memorie. 

Domnul Primar, intervine si arata, ca neavand contact la server 

trebuie montate doua camere. Stalpul la care face referire domnul consilier 

nu este al nostru. Spune, ca Electrica a cerut plata unor sume de bani 

pentru ca am montat camere pe stalpi. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, este de parere, ca trebuie 

efectuata adresa catre RCS si RDS pentru a putea folosi acesti stalpi. 

Domnul Primar, arata ca este de acord cu montarea unui stalp pentru 

a putea monta acea camera. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, arata, ca data trecuta, la 

proiectul cu apa, s-a mentionat ca exista 100 bransamente individuale, insa 

nu stie ce reprezinta. 



                                                                                                   

Domnul Primar, ii raspunde, ca cele 100 de bransamente individuale 

se vor cupla la reteaua de apa. Spera sa fie 100 de bransamente. 

Informeaza, ca pe 15 mai va merge la Bucuresti, intrucat licitatia a fost 

finalizata si trebuie obtinuta finantare. A castigat asociatia S.C. Geda- Com 

si SC Keyboard. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba  ce se intampla cu 

cladirea Primariei? 

Domnul Primar, ii raspunde, ca nu a auzit de asa ceva, iar cladirea se 

regaseste in domeniul public. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba daca s-au luat 

masuri in scris referitor la curatirea santului. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca s-au luat masuri doar pentru o parte 

din locuitori, societati. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba care este stadiul 

organizarii licitatiei pentru izlaz. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca se lucreaza la documentatie. 

Mentioneaza, ca spera sa vina un primar destept care sa faca un foraj, o 

fantana foarte buna, sa se faca un bazin. Isi doreste sa termine ce a inceput, 

altceva nu stie daca va reusi. Este de parere ca aceasta criza financira se 

simte cumva. 

Doamna consilier PSD Stefan Gabriela, intreaba ce se intampla cu 

forajul de la scoala Plesesti. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca va discuta cu cei care vor executa 

lucrarea, pentru a cupla, pentru a fi in functiune. 

Doamna consilier PSD Mavrodin Elena, intreaba cand va avea loc 

intalnirea cu fermierii. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca in ziua de miercuri. 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, 
presedintele sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei ordinare a 
Consiliului Local al comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 
28.04.2023, multumind tuturor celor prezenti  pentru participare. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

Presedinte de sedinta,  
     
     Iorga Dumitru       

 
                                                  Secretar general,  

 
                    Rapeanu Violeta 


